
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 16. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 518

Hvad mener ministeren om Guldborgsund Forsynings vurdering af, at det kan være i strid

med selskabsloven at overholde offentlighedsloven, og hvad kan/skal der gøres ved dette

problem? Mener ministeren, at Miljø- og Fødevareklagenævnet skal have mere magt i

form af sanktionsmuligheder? Der henvises til artikler om sagen i Lolland Falster Folketi-

dende, bl.a. ”Ombudsmanden gransker forsyningen”, den 20. august 2020.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Christian Juhl (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Juhl@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anni Matthiesen

formand
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